
1 
 

Protokół Nr III/2014 

z odbytej sesji Rady Miejskiej  

w dniu 23 grudnia 2014r. o godz. 13:00 

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Rzepinie 

 

Pkt 1. Sprawy regulaminowe: 

Pkt 1.1.Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Damian Utracki otworzył III zwyczajną sesję 

VII kadencji Rady Miejskiej w Rzepinie. Po powitaniu wszystkich zebranych 

oświadczył, że zgodnie z listą obecności, aktualnie w sesji udział bierze 15 

radnych, w związku z czym  Rada jest władna do podejmowania prawomocnych 

uchwał (lista obecności radnych i gości stanowi załącznik nr 1 i nr 2 do niniejszego protokołu). 

 

Pkt 2.2.Zgłoszenie uwag i poprawek do porządku obrad. 

Burmistrz Rzepina Sławomir Dudzis zgłosił propozycję  wprowadzenia do 

porządku obrad dodatkowego projektu uchwały 2.9. w sprawie zaopiniowania 

projektu uchwały Sejmiku Województwa Lubuskiego o wyznaczeniu 

aglomeracji Rzepin.  

Przewodniczący Utracki zwrócił się do radnych  z pytaniem, czy są inne 

propozycje do przedstawionego porządku obrad sesji?  Innych propozycji do 

porządku obrad radni nie wnieśli. 

„Za” wprowadzeniem do porządku obrad projektu uchwały 2.9. w sprawie 

zaopiniowania projektu uchwały Sejmiku Województwa Lubuskiego o 

wyznaczeniu aglomeracji Rzepin głosowało 15 radnych - jednogłośnie. 

Pkt 2.3.Przedstawienie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Damian Utracki przedstawił następujący porządek obrad  

sesji: 

1.Sprawy regulaminowe: 

   1.1.otwarcie sesji i stwierdzenie quorum, 

   1.2.zgłoszenie uwag i poprawek do porządku obrad,  

   1.3.przedstawienie porządku obrad, 

   1.4.przyjęcie protokołów z sesji odbytej w dniu 01.12.2014r. i w dniu 

05.12.2014r. 

2.Podjęcie uchwał w sprawie: 
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2.1.uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rzepin na lata 2015-

2025, 

2.2.uchwalenia uchwały budżetowej Gminy Rzepin na rok 2015r., 

2.3.zmiany uchwały budżetowej, 

2.4.ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Rzepina, 

2.5.diet radnych Rady Miejskiej w Rzepinie, 

2.6.ustalenia zasad zwrotu kosztów podróży radnych Rady Miejskiej w Rzepinie, 

2.7.przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych na 2015r. w Gminie Rzepin, 

2.8.wyznaczenia dodatkowego przedstawiciela w Zgromadzeniu Celowego 

Związku Gmin CZG-12 w Długoszynie,  

2.9. zaopiniowania projektu uchwały Sejmiku Województwa Lubuskiego o 

wyznaczeniu aglomeracji Rzepin. 

3.Interpelacje, wnioski , zapytania i  sprawy różne. 

4.Odpowiedzi na zgłoszone interpelacje, wnioski, zapytania i sprawy różne.   

5.Zamknięcie sesji. 

 

Pkt 1.4. Przyjęcie protokołów z sesji odbytej w dniu 01.12.2014r.  

i w dniu 05.12.2014r. 

 

„Za” przyjęciem protokołu z odbytej sesji w dniu 1 grudnia 2014r. głosowało 

15 radnych- jednogłośnie. 

 

„Za” przyjęciem protokołu z odbytej sesji w dniu 5 grudnia 2014r. głosowało 

14  radnych, przy 1 głosie  „wstrzymującym się „. 

 

Pkt 2. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

Pkt.2.1. Uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rzepin na 

lata 2015-2025. 

 

Pytań i uwag nie wniesiono. 

 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 15 radnych –jednogłośnie. 

 

Pkt.2.2. Uchwalenia uchwały budżetowej Gminy Rzepin na rok 2015r. 

 

Przewodniczący Utracki poinformował, iż zarówno uchwała w sprawie WPF  jak 

i uchwała  w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Rzepin na 2015r. została 

pozytywnie zaopiniowania przez  Regionalną Izbę Obrachunkową w Zielonej 

Górze. Uchwały RIO w Zielonej Górze w sprawie wydania opinii o WPF i 

budżecie na 2015 rok zostały odczytane na wspólnym posiedzeniu komisji w dniu 

12.12.2014r. ponadto jest dostępna w Biuletynie Informacji Publicznej. 
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Następnie Przewodniczący Utracki poprosił przewodniczących poszczególnych 

komisji o wyrażenie opinii nt. projektu uchwały budżetowej  na 2015r. 

 

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Dariusz Wąsowicz informując, 

że Komisja po wnikliwym przeanalizowaniu projektu budżetu Gminy Rzepin na 

2015r. w dniu 12.12.2014r. nie wniosła uwag i pozytywnie zaopiniowała projekt 

budżetu na 2015r. wraz z objaśnieniami i prognozą kwoty długu. 

 

Następnie Przewodnicząca Komisji Społecznej Agnieszka Wodara 

poinformowała, że na posiedzeniu wspólnym w dniu 12.12.2015r. komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt budżetu na 2015r. 

           

Przewodniczący Komisji Gospodarczej Waldemar Rycerz poinformował, że  na 

wspólnym posiedzeniu w dniu 12.12.2015r. komisja również  pozytywnie 

zaopiniowała projekt budżetu na 2015r. 

Poza tym uwag i dodatkowych pytań do projektu budżetu Gminy Rzepin na 

2015r. nie zgłoszono. 

 

„Za” podjęciem uchwały w sprawie  uchwalenia uchwały budżetowej Gminy 

Rzepin na rok 2015r.  głosowało 15 radnych –jednogłośnie. 

 

Pkt.2.3. Zmiany uchwały budżetowej. 

 

Pani Skarbnik poinformowała, że projekt ww. uchwały został szczegółowo 

omówiony na  wspólnym posiedzeniu komisji w dniu 12.12.2014r.  

 

Pytań i uwag nie wniesiono. 

 

„Za” podjęciem ww. uchwały głosowało 15 radnych. 

 

Pkt.2.4. Ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Rzepina. 

 

Przewodniczący Utracki poinformował, że na wspólnym posiedzeniu komisji w 

dniu 12.12.2014r. ww. projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez 

radnych w takim kształcie jaki  radni otrzymali na dzisiejszej sesji.  

Nadto Przewodniczący wniósł poprawkę do paragrafu 5 projektu uchwały, 

polegającą na dopisaniu zdania „uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia z 

mocą obowiązującą od  5 grudnia 2014r.”. 
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Pytań i uwag nie wniesiono. 

„Za” podjęciem ww. uchwały głosowało 12 radnych , 1 radny był „przeciw”  

(D. Utracki) , 2 radnych „wstrzymało się” (A.Wodara,  J.Olesek).     

 

Pkt.2.5. Ustalenia diet radnych Rady Miejskiej w  Rzepinie.   

Przewodniczący Utracki poinformował, że na komisji został przedstawiony 

projekt uchwały ze stawkami, jakie obowiązywały do tej pory. Stanowisko 

Przewodniczącego Rady było takie, aby stawki pozostały w takiej wysokości 

jakie były w poprzedniej kadencji. Jednakże radni pozytywnie zaopiniowali 

projekt uchwały w takim kształcie jaki jest przedstawiony radnym w dniu 

dzisiejszym - jest to projekt uchwały po zmianach – dodał przewodniczący. 

 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 12 radnych , 1 radny był „przeciw”  

(D. Utracki) , 2 radnych „wstrzymało się” (A.Wodara,  J.Olesek).     

 

Pkt.2.6. Ustalenia zasad zwrotu kosztów podróży radnych Rady Miejskiej w 

Rzepinie. 

Przewodniczący Utracki poinformował, że należy  dopisać w paragrafie 1 

projektu uchwały następujące zdanie „Polecenie wyjazdu służbowego radnemu 

podpisuje Przewodniczący Rady lub zastępujący go Wiceprzewodniczący 

Rady”. 

 

Pytań i uwag nie wniesiono. 

 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 15 radnych -jednogłośnie.     

 

Pkt.2.7. Przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych na 2015r. w Gminie Rzepin. 

 

Pani Sierant –Lipnicka poinformowała , że  projekt uchwały został szczegółowo 

omówiony na komisji w dniu 12.12.2014r.  

Poinformowała również,  iż  z ww. programu  należy wykreślić zdanie 

„przeciwdziałania narkomani”, które zostało omyłkowo wpisane.  

 

Pytań i uwag nie wniesiono. 

 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 15 radnych -jednogłośnie.     
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Pkt.2.8.  wyznaczenia dodatkowego przedstawiciela w Zgromadzeniu 

Celowego Związku Gmin CZG-12 w Długoszynie. 

 

Pan Mirosław Moskalski poinformował, że  proponuje się dodatkowego 

przedstawiciela w CZG-12 w Długoszynie z gminy Rzepin radnego Tomasza 

Przybyła. 

 

Pytań nie wniesiono. 

 

„Za” głosowało 14 radnych, 1 radny „wstrzymał się” ( T.Przybył).    

 

Pkt.2.9. Zaopiniowania projektu uchwały Sejmiku Województwa 

Lubuskiego o wyznaczeniu aglomeracji Rzepin.        

 

Pan Moskalski  poinformował, że w związku z uregulowaniem gospodarki 

ściekowej, przedkłada się projekt uchwały Rady Miejskiej  celem zaopiniowania 

projektu uchwały Sejmiku Woj. Lubuskiego w sprawie wyznaczenia  aglomeracji 

Rzepin. 

Jednocześnie nadmienił, że wyznaczenie aglomeracji dokonuje Sejmik 

Województwa Lubuskiego na wniosek zainteresowanej gminy. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

„Za” głosowało 14 radnych, 1 radny „wstrzymał się” ( T.Przybył).    

 

Pkt.3. Interpelacje, wnioski , zapytania i  sprawy różne. 

 

Na wstępie Przewodniczący Utracki przypomniał radnym, że 30 grudnia 2014r. 

mija ostateczny termin składania oświadczeń majątkowych radnych oraz 

informacji o sposobie i terminie zaprzestania prowadzenia działalności 

gospodarczej z wykorzystaniem mienia gminy. 

 

Następnie radny Wąsowicz w imieniu mieszkańców bloków nr 37 i nr 39 

położonych przy ul. Dworcowej w Rzepinie, zgłosił problem braku oświetlenia 

pomiędzy tymi blokami, w związku  z czym mieszkańcy proszą o zamontowanie 

lampy, bo jest tam ciemno i niebezpiecznie. 
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Wiceprzewodniczący Pych zwrócił się w imieniu mieszkańców ul. Poznańskiej 

(strona lewa od mostu  w kierunku ul. Moniuszki), którzy proszą o korektę drzew, 

gdyż gałęzie zagrażają  bezpieczeństwu ich mieniu. 

 

Po drugie na spotkaniu z seniorami został poruszony problem kamizelek 

odblaskowych. Wiceprzewodniczący Pych pytał Komendanta Komendy 

Powiatowej Policji, czy jest możliwość zainicjowania akcji  pn. ”Koszulka 

Bezpieczeństwa”?    

 

Ponadto poruszył problem skrzyżowania ul. Poznańskiej z ul. Moniuszki - jest 

tam niebezpiecznie, gdyż kierowcy ścinają zakręt. 

 

Wiceprzewodniczący Pych poruszył również problem zamontowania lampy 

oświetleniowej  przy budynku nr 110 na  ul. Kilińskiego w Rzepinie.  

 

Następnie radny Rycerz poruszył problem  skrzyżowania ul. Ośniańskiej z ul. 

Słowackiego w Rzepinie, gdyż po przebudowie nadal skrzyżowanie to jest 

niebezpieczne. Samochody ciężarowe muszą wjeżdżać na przeciwległy pas 

ruchu, żeby wyjechać z drogi podporządkowanej. Pytał więc, czy byłaby 

możliwość zmiany organizacji ruchu na tym skrzyżowaniu? 

 

Radna Wodara potwierdziła ten fakt, bo rzeczywiście  skrzyżowanie ul. 

Ośniańskiej z ul. Słowackiego po przebudowie  jest niebezpieczne, gdyż ul. 

Ośniańska została dość dużo zwężona (wykonano chodnik) i duże samochody 

mają problem z wyjazdem. 

 

Natomiast Wiceprzewodniczący Olesek zwrócił się z prośbą o ograniczenie 

prędkości na ul. Słubickiej w Rzepinie (od Izby Celnej w kierunku skrzyżowania 

z ul. Świerczewskiego). 

 

Radny Przybylski zgłosił problem braku lamp oświetleniowych na ul. Celnej w 

Rzepinie. Zgłosił  również do rozważenia kwestię reorganizacji parkowania na ul. 

Chrobrego (parkowanie ukośne). 

 

Radna Wodara poinformowała, że  po Nowym Roku zostanie zwołana komisja, 

która m.in. zajmie się miejscami niebezpiecznymi oraz miejscami, które 

należałoby zmienić i udoskonalić. 
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Przewodniczący Utracki  dodaje, że jeżeli chodzi o kwestię bezpieczeństwa -  

zaplanowano, że komisje będą tematyczne, jedna z pierwszych komisji będzie 

poświęcona bezpieczeństwu, w związku z czym prosi radnych oraz mieszkańców 

o kierowanie uwag do radnej Wodary - Przewodniczącej Komisji Społecznej. 

 

Jeżeli chodzi o ukośne parkowanie na ul. Chrobrego- Przewodniczący Utracki 

poinformował, że w poprzedniej kadencji kwestię tę poruszał, jednak były 

problemy techniczne dot. szerokości jezdni. Tym niemniej można się temu 

przyjrzeć jeszcze raz, ponieważ poprzeczne parkowanie zdecydowanie  

udrożniłoby ruch na tej ulicy. 

 

Nadto Przewodniczący Utracki poinformował, że proponuje się, aby  protokoły z 

sesji były pisane w skrócie, żeby  nie przepisywać słowo w słowo, tego co radni 

powiedzieli. Jeśli jednak radny poruszy taki temat, którego wypowiedź miałaby 

być przedstawiona  dosłownie, to należy zgłosić po sesji, czy komisji do 

protokolantki, żeby miała taką wiedzę, wówczas wszystko zostanie szczegółowo 

napisane. Chodzi o to, żeby nie przepisywać dosłownie słów, bo całość sesji jest 

nagrana na płycie i jest każdorazowo archiwizowana, więc źródło dowodowe jest 

nadal w pełni dostępne - dodał.  

  

Pkt.4. Odpowiedzi na zgłoszone interpelacje, wnioski, zapytania i sprawy 

różne.   

Burmistrz Dudzis  odpowiadając na pytanie radnego Wąsowicza, Pych i 

Przybylskiego jednocześnie dot. zamontowania lap – poinformował, że w 

budżecie jest zapisane 35 tys. zł na lampy solarne. Lampy te w pierwszej 

kolejności będą montowane tam , gdzie nie ma przewodów energetycznych. 

Natomiast tam, gdzie istnieje możliwość podłączenia energetycznego  nie będzie  

problemu, żeby postawić słup i zamontować lampę. Dlatego w miarę upływu 

czasu będą instalowane lampy, ponieważ kilka lat temu była robiona 

modernizacja oświetlenia ulicznego w całej gminie Rzepin. Tym niemniej 

burmistrz zdaje sobie sprawę , że w  międzyczasie będą wychodzić tzw. punkty 

czarne , które nie  zostały uwzględnione, w związku z czym systematycznie będą 

uzupełniane. 

 

Jeżeli chodzi o korektę drzew  na ul. Poznańskiej – Pan Burmistrz poprosił o 

wyjaśnienie  Pana Moskalskiego, który poinformował, że drzewa na ul. 
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Poznańskiej na przełomie miesiąca stycznia/lutego zostaną  poddane  zabiegom 

pielęgnacyjnym. 

 

Jednocześnie dodał, że  zostanie wykonany również dojazd do ul. Fabrycznej od 

ul. Słowackiego, bo  tam także występują zarośla drzew. 

 

Nadto Pan Moskalski  nadmienił, że na dzień dzisiejszy pomimo anomalii 

pogodowych stan drzew w Gminie Rzepin oceniamy jako dobry, gdyż nie ma 

takich drzew, które zagrażałyby bezpośrednio życiu, bądź mieniu mieszkańców  

Gminy Rzepin. 

 

Następnie Burmistrz Dudzis udzielił odpowiedzi na kolejne pytanie 

Wiceprzewodniczącego Pycha,  jeżeli chodzi o kamizelki bezpieczeństwa dla 

seniorów – nie ma możliwości prawnej bezpośredniego finansowania zakupu 

mieszkańcom takich kamizelek,  aczkolwiek  pomysł  jest ciekawy i należałoby 

w miarę możliwości zrealizować to z projektu, który będzie miał na uwadze 

poprawę bezpieczeństwa na drodze. 

 

Jeżeli chodzi o pytanie radnego Rycerza i radnej Wodary -  Burmistrz Dudzis  

poinformował, że temat ten jest mu znany, bo tak rzeczywiście jest na 

skrzyżowaniu ul. Ośniańskiej z ul. Słowackiego.  

Temat ten jest znany od dość dawna , dlatego w planie była realizacja  ronda w 

tym miejscu, ponieważ jest tam niebezpiecznie. Tym niemniej sprawdzimy w 

jakim stanie jest ewentualnie  dokumentacja , bo dokumentacja przynajmniej 

wstępna powinna być. Natomiast po uzgodnieniu z Zarządcami Dróg 

Powiatowych i Wojewódzkich do tematu powrócimy - powiedział Burmistrz 

Dudzis. 

 

Jeśli chodzi o ograniczenie prędkości na ul. Słubickiej w Rzepinie mówił dalej 

burmistrz  – jest to kolejny temat do rozpatrzenia  przez  Komisję Społeczną.  

 

Następnie głos zabrał  Komendant Komendy Powiatowej w Słubicach nawiązując 

do tematu związanego z akcją „Koszulka Bezpieczeństwa„ – Komendant 

poinformował, iż takie działania już były prowadzone. Co prawda była to nieduża 

liczba kamizelek odblaskowych, które zostały rozdane w  całym Powiecie 

Słubickim. 
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Jednakże jeśli nie udałoby się zrobić tego w najbliższym czasie z Programu, o 

którym mówił Pan burmistrz , to w kolejnym okresie jesiennym będzie można o 

tym pomyśleć. Tym bardziej, że  od września zmieniły się przepisy, gdzie poza 

terenem zabudowanym takie kamizeli obowiązują dla tzw. osób niechronionych, 

czyli pieszych i rowerzystów. W związku z czym Komendant jest jak najbardziej 

„za”, aby taką akcję wspólnie przeprowadzić, jeżeli tylko będzie  możliwość 

zakupu kamizelek. 

 

Natomiast co do prędkości na ul. Słubickiej w Rzepinie mówił dalej Komendant 

Komendy Powiatowej -  wielokrotna praca policjantów na radarowym mierniku 

prędkości (różnego rodzaju) wykazała, że większość kierowców jeździ w 

granicach 50-60 km/h, tym bardziej, że nie dochodziło tam do żadnych zdarzeń 

drogowych, w których byłaby potrzebna  interwencja Policji. 

Aczkolwiek po sugestii Wiceprzewodniczącego Oleska  zostanie zwrócona 

uwaga, aby w  tych stałych punktach, a  szczególnie w weekendy policjanci byli 

tam częściej zauważani. 

 

Następnie Burmistrz Dudzis odniósł się do sugestii radnego Przybylskiego dot. 

wykonania parkowania ukośnego na ul. Chrobrego. 

Zdaniem Pana Burmistrza pomysł jest bardzo dobry, gdyż to spowoduje  

podwojenie miejsc parkingowych, a jest to dosyć szeroka  i  jednokierunkowa 

jezdnia, więc  jest  to dobry pomysł i na pewno będzie tematem posiedzenia 

Komisji Społecznej. 

 

Następnie głos zabrał radny Rycerz – pytając , czy byłaby możliwość zmiany 

organizacji ruchu  na ul. Al. Wolności ( jednokierunkowy)  w kierunku dworca,    

wtedy  można by wykonać wkoło ukośne  parkingi  i  problem zostałby 

rozwiązany. 

 

Przewodniczący Utracki nadmienił, że  tak jak już wcześniej wspomniał, kwestie  

związane z  bezpieczeństwem i  usprawnieniem komunikacji w Gminie Rzepin 

zgłaszać, czy to do Pana Burmistrza, czy do Przewodniczącej Komisji Społecznej, 

czy do Pani Pych – wtedy komisja kompleksowo zajmie się tematem,  korzystając 

jednocześnie z fachowej pomocy policjantów. 

 

Na zakończenie obrad sesji Przewodniczący Utracki złożył wszystkim serdeczne 

życzenia z okazji zbliżających się Świąt Bożego Narodzenia. 
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Pkt 5.  Zamknięcie sesji. 

 

Wobec  zrealizowania  tematów obrad Przewodniczący Rady Damian Utracki o 

godz. 13:50 zamknął  III  zwyczajną  sesję Rady Miejskiej w Rzepinie. 

 

 

Protokółowała:                                                        Przewodniczył:                                 

                                                                                                 

M. Szewczyńska                                          Przewodniczący Rady Miejskiej            

 

                                                                             (-) Damian Utracki 

 

 

 

 

 

 

  

  

  

 

 

 

  

 

 


